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Schriftelijke vraag van raadslid Karel Noppe: Drinkwatertappunt

lndiener(s)
Karel Noppe (Open Vld);

Gericht aan
Lieven Dehandschutter; Carl Hanssens;
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Water drinken is gezond! En het is bovendien een aangename dorstlesser. Kraantjeswater
drinken en een herbruikbare drinkbus gebruiken is dan ook nog eens goed voor het milieu. Om
die redenen biedt De Watergroep aan gemeenten in hun verzorgingsgebied de mogelijkheid om
drinkwaterpunten te installeren. Op die manier kunnen burgers hun drinkbus gratis vullen met
vers en lokaal geproduceerd water.
Ik heb hierbij volgende vragen:

• Op zijn website stelt De Watergroep dat in de periode 2019-2021 in elke gemeente in
hun verzorgingsgebied minstens 2 binnentappunten geinstalleerd werden. Klopt dit
voor Sint-Niklaas? Waar werden deze tappunten voorzien?

• Heeft de stad nog plannen om bijkomende van deze binnentappunten te laten
installeren in gebouwen van de stad (bv. sporthallen, administratieve gebouwen).
Waarom wel of niet?

• De Watergroep meldt dat de gemeenten ook een gratis buitentappunt konden
aanvragen, bv. aan speelplein, parken, sportterreinen. Is Sint-Niklaas ingegaan op dit
voorstel of zal ze dat nog doen? Wil de stad eventueel nog bijkomende buitentappunten
laten installeren? En zo ja, op welke locatie(s)

Bondige toelichting
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